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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Dr. Semjén Zsolt miniszterelnök-helyettes úrhoz

- ,,Mit tesz a kormány az erdélyi MOGYE megmentéséért?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Felfüggesztették vezető tisztségeik betöltését a Marosvásárhelyi Orvosi és Gyógyszerészeti
Egyetem (MOGYE) választott és kinevezett magyar tisztségviselői az egyetemegyesítés
miatti tiltakozásuk jeléül. A magyar tagozat vezető tanácsa azután döntött így, hogy a román
kormány már a most kezdődő a tanévtől egyesítette a MOGYE-t és a román tannyelvű Petru
Maior Egyetemet, és létrehozta a Marosvásárhelyi Orvosi, Gyógyszerészeti, Tudomány- és
Technológai Egyetemet (MOGYTTE). A magyar vezetők a híradások szerint mindaddig nem
töltik be a tisztségeiket, amíg nem születik egy, a magyar nyelvű oktatás jövőjét hosszútávon
biztosító megnyugtató döntés. A magyar tagozat vezető tanácsa csütörtöki állásfoglalásában a
magyar oktatás felszámolása felé tett döntő lépésként értékeli, hogy a két egyetem szenátusa
által - a magyar tagozat akarata ellenére - megszavazott egyetemegyesítést a kormány már
idei hatállyal szentesítette.

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

Mi a magyar kormány álláspontja az egyetemegyesítéssel kapcsolatban?
Mit tesz a magyar kormány, hogy az egyetem ügye végre megnyugtatóan
rendeződjön?

Tisztelettel várom válaszát!
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